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Referat, fra Bevtoft Vandværks generalforsamling 2025. 

Afholdt torsdag den 27. marts 2024 kl. 19.30 i Bevtoft Forsamlingshus 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. Bestyrelsen foreslår Ove M. Nielsen - Ove blev valgt 

2. Valg af stemmetællere - 2 personer blev valgt 

3. Beretning om det forløbne 2024. Beretningen blev fremlagt af Næstformand Jesper 
Matthiessen med følgende ordlyd. 

Denne beretning dækker i princippet året 2024 men i virkeligheden tiden siden sidste 
generalforsamling i marts 2024. 

Dengang bad Jørgen Christensen som mangeårig formand og vandværkspasser om at blive 
afløst på grund af sygdom. Hans fornemmelse holdt desværre stik – han døde inden 
udgangen af året. Lad os mindes ham…. 

Til begge poster blev Jan Schmidt valgt som kvalificeret afløser. men i slutningen af januar 
resulterede et besøg hos lægen at han fik ’det røde kort’ på grund af overbelastning og måtte 
derfor gå ned i tid på arbejde og desuden med omgående virkning trække sig fra Vandværket, 
selvom han dog i ’nødstilfælde’ giver gode råd. Derfor er det næstformanden der må aflægge 
beretning. 

Vi har i årets løb fået en ny hjemmeside hvor man kan finde næsten alt om vandværket fra 
indvindingsområdet – som vi bor ovenpå! – til kvaliteten af vandet som kommer ud ud af 
hanerne hjemme hos jer. Som indledning på hjemmesiden opfordres I til at undlade at ringe til 
os før I har konstateret om I selv er årsag til at der ikke er vand i hanerne. Mangler naboen 
også vand er det fordi der er en fejl på værket og alle fejl giver en alarm, hvorefter der sættes 
fejlopretning i gang. Tjek hjemmesiden. Afhængig af typen af fejl kan der gå alt fra få minutter 
til flere timer/dage før vandforsyningen er normal igen. Her skal man huske 
beredskabsstyrelsens anbefalinger – hav forråd til mindst 3 dage på lager – det gælder også 
vand! 

Grunden hvor vandværket ligger er blevet udvidet med 800m2 ved opkøb af nabogrunden 
Neder Jerstalvej 3. Det er planen at hegnet kommer til at omkredse tilkøbet. Det overvejes at 
tilplante hele området med træer for at kompensere for vores CO2 udledning. Opsætning af 
solceller er indtil videre skrinlagt. Der er heller ikke endnu stillet nogen lovkrav. 

Ledningsnettet har også måttet opdateres for vandværkets regning. Forskellige 
ledningsstrækninger er udskiftet og trykforøgeren er flyttet ind på vandværksgrunden. Husk at 
alle ledninger, der ligger på jeres egen grund, er jeres eget ansvar – kun selve måleren er 
vandværkets ansvar. Vi har efterhånden udskiftet 323 målere til elektroniske og mangler nu 
blot 61 inden vi er i mål. De er bestilt men ikke på lager, så resten af året går nok før de er 
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monteret. Årsaflæsning 2025 kommer nok som hidtil til at foregå manuelt. De elektroniske 
har den fordel at vi én gang i døgnet får en opdatering om mistænkeligt forbrug, så vi kan 
underrette forbrugeren om det. 

Boringerne, som ligger på Krügersvej 7, havde sidste år flere alarmer for for højt grundvand. 
Brøndene er nu forhøjet så det ikke skulle kunne ske igen. Pumperne i boringerne sander til i 
okker med tiden og en af brøndene har fået udskiftet pumpen. Den gamle er sendt til rensning 
og eftersyn så den er klar til den næste pumpe af de 3 når ca. 25% reduceret virkning. 
Vandtanken har fået repareret tagets folie og det skønnes at kunne holde de næste 5 år. Vores 
gode gamle generator, som afprøves ca. 

en gang i måneden, fik skiftet diselfilter og virkede til Jans forbavselse at køre som den skal. 
Den kan dog ikke startes par distance. 

Økonomien i vandværket er god. Vi har ofte mere end 1,5 million på banken og har drøftet om 
vi skulle sætte penge ind på en anden bank. Hvis vores bank skulle gå konkurs, er vi ’kun’ 
garanteret 750.000, men da beholdningen er meget svingende og risikoen er ret lille, har vi 
valgt ikke at gøre noget. Det årligt tilbagevendende problem med at ca. 30 forbrugere 
’glemmer’ at betale deres regning er til stor irritation for kassereren som må sørge for rykkere 
og varsel om lukning. Når der først lukkes sker der noget. 

Vi har en del vandspild. Vi har en anelse om at hovedmåleren ikke måler helt korrekt hvorfor 
den står for tur til at blive skiftet. Når vi har spild over 10% koster det 6,37 kr/m3. Der er rigelig 
plads til forbedringer da det kostede os 26.500 sidste år i statsafgift. 

Kommende vandværkspasser er fundet. Det er ’Bertel’ som rigtigt hedder Stefan Tindal 
Nissen og bor på Tjørnevænget. Han er projektleder og autoriseret elinstallatør og er tilmeldt 
2 vandværkskurser i de kommende 5 uger. Tag godt imod ham. 

 

4. Det reviderede regnskab for 2024 forelægges til godkendelse. 

Kassereren fremlagde regnskabet, der blev godkendt af forsamlingen. 

 

5. Budget & takstblad for 2025 fremlægges til godkendelse.  

Kassereren fremlagde budget og takstblad for 2024, begge dele blev godkendt af 
forsamlingen. 

Jørn afsluttede med at fortælle lidt om udviklingen gennem de 33 år han har været i 
bestyrelsen og årene som kasserer.  
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6. Behandling af indkomne forslag.  

Ingen forslag fremsat 

 

7. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 

Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer 

Efter tur afgår: 

Flemming Schmidt – Var villig til genvalg. Blev valgt af forsamlingen.  

Kenneth Nielsen – Var villig til genvalg. Blev valgt af forsamlingen.  

Jørn Topbjerg udtræder efter eget ønske, efter 33 år i bestyrelsen. 

Stefan Tindal Nissen. Blev valgt af forsamlingen.  

Bestyrelsen består derved af følgende 5 personer.  

Jan Cordes Schmidt, Jesper Matthiessen, Stefan Tindal Nissen, Kenneth Nielsen og 
Flemming Schmidt.  

 

8. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen. 

På valg er: 

Christian T Gabelgaard – Var villig til genvalg og blev valgt af forsamlingen. 

Johan Mulder-Rosenlund – Var villig til genvalg og blev valgt af forsamlingen.  

 

9. Valg af revisor og revisor suppleant. 

Valg af revisor, efter tur afgår. 

Jens Erik Bonde. Var villig til genvalg og blev valgt af forsamlingen.  

 

De 2 revisorer er dermed: Jens Erik Bonde og Ove Mailandt Nielsen 

Revisorsuppleant. 

Christian H. Gehrt. Var villig til genvalg og blev valgt af forsamlingen.  
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10. Eventuelt. 

En i forsamlingen havde haft problemer og ville ringe til vandværket. Ved opslag på google 
kom der 5 telefonnumre som ikke virkede. Bestyrelsen opfordrede til, at man altid fandt 
telefonnummer til vandværket på hjemmesiden, www.bevtoft-vand.dk. 

Jesper Matthiessen takkede Jørn Topbjerg for de 33 år i bestyrelsen og overrakte en gavekurv. 

 

Underskrifter: 

 

 

__________________                                  ____________________                       _____________________ 

Dirigent                                                          Formand                                                  Kasserer 

 

 

 

__________________                                   ____________________                       _____________________ 

Næstformand                                              Sekretær                                                 Best-medlem 

 

Referent: Flemming Schmidt 
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Bilag: 

Årsrapport 2024 kopi. (6 sider) 

Takstblad 2024 og 2025 (2 sider) 

Budget for 2025 (1 side) 

Investeringsplan for årene 2025 – 2027 (1 sider) 

Oversigten ”reelle ejere” fra Virk.dk (1 side) 

 

 

 


